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Rīgā, 2025. gada 13. janvārī plkst. 16.00               Nr. 65 

Sēdi vada: LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits 

Sēdē piedalās: LMA padomes locekļi Dita Rietuma, Zane Čulkstēna, Ints Dālderis, Arnis Rītups 

Sēdi protokolē: pēc 13. janvāra padomes sēdes ieraksta protokolu sagatavoja padomes sekretāre 

Aleksandra Āboliņa 

 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Attīstības stratēģijas precizēšana; 

2. Budžeta prioritāšu un finanšu struktūras apstiprināšana 2025. gadam; 

3. Dažādi. 

***IZRAKSTS*** 

1. jautājums – Attīstības stratēģijas precizēšana 

Padomes locekļi izskata V. Ernštreita sagatavotos precizējumus un diskutē par nepieciešamajām 

izmaiņām – ceļa kartēs iekļauto indikatoru  precizējumiem. Tiek skatītas divas vēstules – no Attīstības 

un komunikācijas daļas vadītāja Jāņa Gailīša un Ārlietu daļas vadītājas Annas Zvaigznes.  

Padome lemj: Šobrīd izmaiņas stratēģijā netiek apstiprinātas. Apstiprināšana tiks veikta pēc  

20. janvāra elektroniski. 

2. jautājums – Budžeta prioritāšu un finanšu struktūras apstiprināšana 2025. gadam 

V. Ernštreits informē, ka padome nosaka finanšu struktūru un budžeta prioritātes. 

Tiek izskatītas budžeta prioritātes – ieņēmumu paaugstināšana, vidējā atalgojuma paaugstināšana virs 

valsts nodrošinātā atalgojuma pieauguma vismaz 5% apmērā; LMA fiziskās un digitālās 

infrastruktūras atjaunošana un attīstība. Padomes locekļi diskutē par budžeta procentuālā pieauguma 

apmēru.  

Padome lemj: Apstiprināt budžeta prioritātes 2025. gadam un sagatavot lēmumu. Atlikt finanšu 

struktūras apstiprināšanu līdz sarunu pabeigšanai ar Māri Lazdiņu. 

3. jautājums – Dažādi 

a) Z. Čulkstēna aicina rosināt sadarbību starp trīs mākslu augstskolām – LMA, LKA un JVLMA; 

veidot šo augstskolu sadarbībā kopēju absolventu aptauju, izmantojot pasaulē pārbaudītu 

metodoloģiju. Šim nolūkam varētu būt pieejams  finansējums no Google fonda.  

Padome lemj: Uzsākt sarunas augstskolu padomju līmenī, lai veicinātu sadarbību starp LMA, LKA 

un JVLMA. 



b) Padomes locekļi konstatē problēmu ar iekšējo komunikāciju, tiek rosināts precizēto stratēģiju un 

budžeta prioritātes ar pavadvēstuli elektroniski nosūtīt visiem LMA darbiniekiem. 

Padome lemj: Pēc grozījumu apstiprināšanas padomes vārdā elektroniski izsūtīt stratēģiju un tās 

pavadvēstuli visiem LMA darbiniekiem. 

c) Z. Čulkstēna aktualizē jautājumu par infrastruktūras atjaunošanu. Šogad pieejami valsts atbalsta 

pasākumi augstskolu infrastruktūras atjaunošanai, bet digitālās transformācijas plāns tā arī nav 

iesniegts. Pastāv risks, ka tas netiks iesniegts vai tiks iesniegts nepilnīgs, vai neatbilstošs nodaļu 

vajadzībām, kuras ir mainīgas. Plāna neesamība vai saturiskie trūkumi var apdraudēt finansējuma 

pieejamību. 

Padome lemj: Nepieciešams iesniegt digitālās transformācijas plānu un lūgt sniegt ziņojumu par 

situāciju infrastruktūras atjaunošanas jomā nākamajā sēdē 3. februārī, kurā tiktu iekļauti šādi punkti: 

1. Koriģētā digitālās transformācijas plāna prezentācija (prioritātes, nepieciešamais finansējums, 

tā avoti); 

2. Informācija par atbalsta pasākumiem, kuros plānots iegūt finansējumu; 

3. Informācija par to, kādiem nolūkiem finansējums tiks prasīts; 

4. Iepriekšminēto darbību saikne ar stratēģiju. 

Padome vienojas, ka nākamās padomes sēdes datums ir 3. februāris plkst. 17.00. 

Sēde slēgta plkst. 17.20 

Sēdi vadīja: V. Ernštreits 

Sēdes protokolu sagatavoja: A. Āboliņa, padome@lma.lv 


